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Zápis z jednání Školské rady 

konané dne 1.3.2018 na Radnici obce Mšené-lázně 

 

Přítomni:  p. Lariš, p. Jarošíková, p. Habadová, p. Rosová, p. Marejková, Ing. 

Povová 

Hosté: Mgr. Došková, Ing. Adam, RNDr. Mgr. Marchschallová 

Předseda školské rady přivítal přítomné a uvedl, že zapisovatelkou jednání bude p. 

Podaná. 

p. Habadová – předala předsedovi rady dopis s podpisy občanů ohledně doplnění 

konkursní komise na ředitele školy o zástupce rodičů, kteří jsou zvoleni do školské 

rady. 

p. Lariš – uvedl, že dne 27.2.2018 byl informován RNDr. Mgr. Marschallovou o 

konání předčasných voleb do školské rady na základě požadavků více než 50-ti 

procent pedagogických pracovníků školy. Volby proběhly ve dnech 23.2. a 

26.2.2018. Do školské rady za pedagogické pracovníky byla zvolena p. Olga 

Marejková a p. Ing. Lenka Povová. 

Předseda školské rady oznámil přítomným, že tuto mimořádnou volbu školské rady 

vzal na vědomí. Volba proběhla bez informování předsedy školské rady a zřizovatele 

a není možné posoudit regulérnost ani potřebu této mimořádné volby. Poděkoval za 

dosavadní práci bývalým členům školské rady Mgr. Bradáčové a Mgr. Doškové a 

přivítal nové členy školské rady p. Marejkovou a Ing. Povovou. 

p. Jarošíková – jaký byl důvod odvolání členů rady zvolené za pedagogy. 

RNDr. Mgr. Marschallová – obdržela jsem dopis od pedagogických pracovníků 

s požadavkem na nové volby a to z důvodu dlouhodobé nemoci p. Bradáčové a p. 

Došková nemá objektivní pohled na řízení školy současnou ředitelkou. Volby 

proběhly podle pravidel. Nedohledala jsem zpětně žádný volební řád, ale nyní je vše 

založeno. 

Mgr. Došková – byla jsem řádně zvolena pedagogickým sborem. 

Ing. Adam – byl požadavek na změnu více, jak 50-ti procent pedagogů. Ředitel jim 

musí vyhovět a zorganizovat nové volby. Ty proběhly v pátek 23.2.2018 a v pondělí 

26.2.2018. Účast byla 87,5 %. 

Mgr. Došková – proč ty volby byly zorganizovány tak narychlo a nemohli se jich 

zúčastnit všichni pedagogové. Měli trvat třeba týden, aby se jich mohli zúčastnit 

úplně všichni. 
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Ing. Adam – pedagogický sbor rozhodl svobodně a vážně a 87,5 % je dost 

vypovídající. 

RNDr. Mgr. Marschallová – stoprocentní účast by nebyla nikdy, protože p. Bradáčová 

je nemocná. Volby nebyly narychlo, přes týden se připravovaly. 

Mgr. Došková – spousta kolegů vůbec nevěděla, že se něco děje. 

p. Rosová – proč školská rada nemá od zřizovatele volební řád. 

p. Lariš – toto bude zřizovatelem doplněno, vždy jsme se řídili školským zákonem. 

p. Rosová – měl by se vyzvat zřizovatel a volební řád by se měl schválit na jednání 

zastupitelstva. 

 

Připomínky členů školské rady: 

p. Habadová – předložila jsem dopis s podpisy rodičů na doplnění konkursní komise. 

p. Rosová – proč nominace členů do školské rady probíhá vždy jiným způsobem. 

p. Lariš – je to v pravomoci zřizovatele. 

p. Jarošíková – rada obce členy vybrala a schválila, nemám co dodat. 

p. Rosová – školská rada vyzývá zřizovatele, aby schválil revokaci usnesení ohledně 

složení konkursní komise na ředitele školy a byli tam zařazeni zástupci rodičů. 

p. Habadová – v konkursní komisi požadujeme za rodiče p. Rosovou. 

Hlasováním 4 pro, 2 proti bylo schváleno, aby zřizovatel revokoval usnesení ohledně 

složení konkursní komise na ředitele školy a byli tam zařazeni zástupci rodičů, 

konkrétně p. Rosová. 

 

p. Rosová – kdy bude první zasedání konkursní komise. 

p. Lariš – do 9.3.2018 se přijímají přihlášky do konkursu a 13.3.2018  zasedá komise. 

p. Marejková – jakým způsobem byl určen člen komise za pedagogický sbor. 

p.Lariš – rada obce určila Mgr. Doškovou. 

p. Marejková – můžeme volbou vybrat za pedagogický sbor nového člena? 

p. Jarošíková – poslední slovo má zřizovatel. 
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p. Marejková – zástupce pedagogického sboru navrhuje, aby zřizovatel revokoval 

usnesení ohledně členů konkursní komise, a za pedagogický sbor navrhuji do komise 

Ing. Povovou. 

p. Jarošíková – nemyslím, že je to dobré, p. Povová je ve škole velice krátce. 

Ing. Povová – do konkursní komise navrhuji p. Marejkovou. 

Hlasováním 4 pro, 2 proti bylo schváleno, aby zřizovatel revokoval usnesení ohledně 

složení konkursní komise a za pedagogický sbor byla do komise schválena p. 

Marejková. 

 

p. Rosová – jakým způsobem seznámíme nové členy s jednacím řadem školské 

rady. 

p. Lariš – školská rada jednací řád nemá. 

p. Rosová – navrhuji vaše odvolání a zvolení nového předsedy školské rady, který 

bude plnit svoje povinnosti. Předložila návrh jednacího řádu. 

RNDr. Mgr. Marschallová – z čeho jste čerpala. 

p. Rosová – čerpala jsem ze zákona a z jednacího řádu jiné školské rady. Navrhuji, 

abychom si jednací řád teď přečetli a pak případně schválili. 

p. Jarošíková – připadá mi to jako nátlak a zřizovatel nebude chtít školskou radu. 

RNDr. Mgr. Marschallová – školská rada musí být ze zákona. 

p. Rosová – nemusíme ho hned schválit, ale musíme ho mít. 

p. Jarošíková – do příštího jednání školské rady se ho prostuduji. 

p. Lariš – mohl by se schválit současně s volebním řádem. 

p. Rosová – v jednacím řádu je uvedeno, že jednání školské rady je neveřejné a dále 

je zde důležitý článek 6 a 7. 

RNDr. Mgr. Marschallová – v článku 8 se mluví o zveřejňování činnosti školské rady. 

p. Rosová – to probíhalo. 

Hlasování o jednacím řádu školské rady. 

Hlasováním 4 pro, 2 proti byl schválen jednací řad školské rady. 

 

p. Habadová – byl tady návrh p. Rosové na odvolání předsedy školské rady a volba 

nového. 
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p. Jarošíková – nesouhlasím, zdá se mi to účelové. 

Hlasováním 4 pro, 2 proti bylo schváleno odvolání předsedy školské rady p. Lariše. 

 

Na nového předsedu byla navržena p. Habadová 

Hlasováním 4 pro, 2 proti byla novým předsedou školské rady schválena p. 

Habadová. 

 

p. Lariš předal slovo nové předsedkyni p. Habadové. 

 

p. Jarošíková – poděkovala p. Doškové za účast ve školské radě. 

p. Rosová – mělo by se poděkovat emailem také p. Bradáčové. 

p. Lariš – touto cestou jsem již poděkoval oběma. 

p. Rosová – měli bychom dle jednacího řádu schválit ověřitele dnešního zápisu, 

navrhuji předsedu školské rady p. Habadovou a p. Marejkovou. 

Hlasováním 6 pro byli schváleni ověřitele zápisu – p. Habadová a p. Marejková. 

 

Začátek jednání v 16.30 hod., konec jednání v 17.05 hod. 

 

Dne 1.3.2018 

Zapsala:  Helena Podaná 

 

 

Ověřitelé zápisu:    p. Habadová – předseda školské rady 

 

 

                              p. Marejková – člen školské rady 
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